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Subject. RE: Update overlast Punta Cana en politie Groningen
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Goedemorgen meneer JERR
Bedankt voor uw mail.

| 5.1.2e hotmail.com]

@groningen.nl]

Zoals voorheen vermeld bespreken wij deze casus 12 Januari op de casustafel in Beijum met de betrokken partijen. Deze extra

informatie zullen wij ook zeker meenemen en bespreken.

Na dit overleg kunt u een terugkoppeling verwachten.

Met vriendelijke groet,

Leefbaarheidsconsulent

| 5.1.2e @ patrimonium-groningen.nl

christell|ke

waningst chting

mw” PATRIMONIUM
Tel: 050 - 5299999 | Peizerweg 136 | Postbus 907 | 9700 AX GRONINGEN

www.patrimonium-groningen.nl

Ven: ERE BERETI © ot ail. com>

Verzonden: dinsdag 3 januari 2023 14:34

Aan: ESERIES ©croningen.n!'(ERE© groningen.nl>; EREEM ©patrimonium-groningen.nl>
Onderwerp: Update overlast Punta Cana en politie Groningen

Geachte mevrouw| 5.1.2e Ff (cc | 5.1.26 Ff Patrimonium)

Graag breng ik u middels deze e-mail op de hoogte van de recente ontwikkelingen bij het café Punta Cana. Zoals we al bang voor

waren was de overlast in de loop van december alleen maar toegenomen.

Op vrijdag 23.12 heb ik de politie gebeld wegens de overlast, maar door grote drukte konden ze niet komen. Er waren zaken die

een hogere prioriteit hadden. Kan gebeuren natuurlijk.

Op zaterdag 24.12 was het wederom raak, en toen heb ik de politie opnieuw gebeld. Ditmaal sprak ik met ence TIRE
van de politie Groningen. Tot mijn verbazing vroeg hij waarom ik hen eigenlijk zo vaak belde. Ik heb uitgelegd wat de situatie is, en

over mijn afspraak met de Gemeente Groningen om de politie te bellen bij overlast. Hij heeft toen aangegeven dat het niet een

zaak voor de politie is om steeds over gebeld te worden, en om dan steeds langs te moeten komen. Hij gaf aan dat de gemeente

Groningen en het Patrimonium, samen met Patrimonium domein een oplossing moeten zoeken. Hij gaf aan dat de politie bellen

geen zin heeft.

Desondanks blijft ons probleem natuurlijk bestaan, ook die avond. Even later die avond werd ik gebeld door de politie dat ze toch

eventjes langs zullen rijden. Ik heb echter niet gemerkt dat het wat heeft opgeleverd. De muziek bleef op hetzelfde volume

afspelen. Deze voorvallen waren natuurlijk al een aantal weken geleden, maar er vanuit gaande dat jullie mogelijk met

kerstvakantie waren, stuur ik deze mail nu pas.

Tijdens de feestdagen was de muziek weer ongelooflijk luid, maar heb ik geen actie ondernomen. Het is immers een feestdag en

dan mag er ook wat gevierd worden.

Gisteravond echter, was het wederom erg luid. |k belde de politie, en ze wisten meteen “waar het over ging”, en dat ik wel vaker

belde. Ze vroegen me weer waarom ik zo vaak bel, en gaven aan dat het geen zin heeft om ze te bellen. Dit zou geen taak meer zijn

voor de politie. Ik heb ze geprobeerd uit te leggen wat voor afspraak ik heb gemaakt met de gemeente hierover. Ik krijg echter de

indruk dat ze hier verder niets meer mee doen. Ook betwijfel ik nu of ze de laatste keren Uberhaupt wel bij het café zijn langs

gegaan na mijn telefoontje.

lk blijf hopen op een oplossing, maar deze situatie met de politie die zich er niet (meer) voor inzet vind ik wel een enorme

tegenvaller. Ik weet ook niet zo goed hoe we hier nu mee om moeten gaan?

Met vriendelijke groet,

5.1.26

1286987 0147


